
Referat FAU 30.10.2023 
Tilstede: Karianne Larsen, Irmelin Sætre, Ellen Marie Haarr, Øystein Holmen, Birgitte Gilje Eikrem, 
Olene Molde, Øystein Rian, Trude Svanes, Kjetil Frøyland, Emma Løvås, Hege Lutsi, Kristine 
Høyland, Mari Rostrup Skogøy, Thomas Bjorvatten Myhren; Gisle Hagen Helbæk


Ikke tilstede: Bjørn Wikøren


Sak 1 Info fra rektor: 
-Takk til trakfikkvakt. Ser behovet- pga uønsket kjøreatferd. «Gå -sykle» aksjon ser vellykket ut. 
Den ene hjertesonen reageres på hos enkelte foreldre - men meningen er at det kun skal være 
trafikk en vei i forbindelse med skolestart. 


-Hei verden! Satser på alt er under kontroll. Fellessamling for elevene på tirsdag. 


-brukerundersøkelser i november - både for elever, foreldre og ansatte. Hvordan få opp 
svarprosent hos foreldre? Noen gode tips?


-Skolefoto: Vurderer skolekatalog hvert år, istedefor annenhvert år. 


-Trafikk - skilting skolevei. Dialog med fylkeskommunene om skilting i Austråttveien. Det blir ikke 
noe mer skilting enn det allerede er idag. 


- Omorganisering om rekruttering til FAU. - 1. trinn - velge FAU representanter fra 1.-4. trinn. Så 
fra 5.-7- trinn. Samme struktur som idag, hvis ikke andre gode forslag kommer opp. 


- Ønske om kantine fra elevene - Rektor ser i så tilfelle for seg enkelt som frukt el lignende.


-Youtube - blir brukt noe på skolen. Tar skolen noe hensyn til reklame i den sammenheng? 
Ingenting spesifikt som blir gjort i forhold til det. 


Sak 2: SU/SMU 
Har ikke vært møte her siden sist, så ingenting å melde.


Sak 3: Status komiteer. 

- Hei verden. Full kontroll der. Oppgaver fordelt. Innkjøpt glass, servietter, bestikk, tallerken. 


-Trafikkvakter - 1. klasse ble fordelt i klassene. Litt tilbakemeldinger om at det har vært ymse 
kjøring. Og noen vakter hadde kanskje ikke helt oversikt over hvordan det skulle være.

Få inn i årshjul at det er 1. trinn som har ansvaret for dette!


-Åpenthus - Kiosk/kjøkken - litt kaos første dag - et klasserom ble brukt til kafe. Nederste 
klasserom mot disko ble brukt til bingo. Noe hærverk på sykler - kanskje vaktene kan ta seg turen 
bort mot sykkelstativer. Passe på at det er glutenfritt og merket til hver dag det er åpent hus.


Sak 4 Økonomi 

Åpent hus  8581kr 

3011kr på konto

Forespørsel fra 7. trinn. - Togbilletter for hele trinnet for elever og lærere til Vitengården. Dekke 
inntil max 5000kr. 


Sak 5 Eventuelt 



- Foredrag til våren. Noen som har tenkt på aktuelle tema.. Ressurs senteret - Irmelin sjekker opp 
om de har mulighet. Barnevakten. Gaute Tengesdal og Håkon Hestnes? Politiet - 
forebyggende.  Cecilie UiS (sist foreldremøte) - Sjekkes opp. Tid: Mars til mai. 


- Jule og påskegudstjeneste - skal vi fortsette på samme måte? Et år jul, et år påske. Ingen 
motforestillinger om slik det er idag. 


- Omorganisering rektuttering til FAU. Velge fra 1. til 4. trinn allerede på 1. trinn. FAU tror ikke det 
er mer motiverende å ta valg for flere år fram i tid. Kanskje heller åpne opp for gjenvalg - hvem 
vil være med til neste år? Hvor mange nye trenger vi? Kan man sitte i FAU uten å nødvendigvis 
representere en spesiell klasse? Heller ha motiverte foreldre i FAU, enn at en må ha en fra hver 
klasse.


-Kantine - elevrådet - Vi lurer litt på planen elevrådet har for kantine - hva er det de ser for seg? 
Hvem skal kunne handle? Hva ønsker de å selge? Hvem skal ha ansvar for dette?  Vi ønsker mer 
konkret tilbakemelding fra elevrådet om hva de etterspør. 


-Eget rom for FAU - Art rom er forslag - Få opp noen hyller for å kunne organisere rommet bedre 
enn idag. Hvis vi skal kjøpe inn utstyr - hva ønsker klassene av utstyr som de kan låne? 
(Høytalere, diskokule ol)


-Gule banken, gjensidige stiftelsen - søke midler/penger til FAU til sosiale arr i klassene. Øystein 
sjekker opp og sender evt inn søknader på dette. 



